



UNCLASSIFIED

OTTAWA, November 26, 1991

CIRCULAR DOCUMENT
ADMIN NO. 33/91 (ABM)

ADMINISTRATION OF THE FOREIGN
SERVICE DIRECTIVES

Although the Foreign Service Directives are currently being re-negotiated under the triennial review we thought it nonetheless useful to up-date this reference which reviews the addressees responsible for each Foreign Service Directive and identifies those Directives (asterisked) which have been delegated to Heads of Mission. Questions concerning application of a directive should be directed to the appropriate action division.

2. All policy questions should be addressed to ABMA. The only exceptions are FSD 25.09 (a), (b), (c) and FSD 26

FOR INFORMATION

Heads of Mission
Deputy Ministers
Assistant Deputy Ministers
Directors General
Directors

NON CLASSIFIE

OTTAWA, le 26 novembre 1991

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE
NO. 33/91 (ABM)

ADMINISTRATION DES DIRECTIVES
SUR LE SERVICE EXTERIEUR

Bien que les Directives sur le service extérieur soient sujettes à des modifications dans le cadre de l'examen triennal en cours, nous croyons néanmoins utile de présenter une mise à jour du document ci-joint, qui précise les entités responsables de chacune des directives et indique (au moyen d'un astérisque) celles dont la responsabilité a été déléguée aux chefs de mission. Les personnes désirant se renseigner au sujet de l'application d'une directive doivent communiquer avec la direction responsable pour suites à donner.

2. ABMA se charge de répondre à toutes les questions ayant trait aux politiques, sauf lorsque ces

A TITRE D'INFORMATION

Chefs de mission
Sous-ministres
Sous-ministres adjoints
Directeurs généraux
Directeurs